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ZAPISNIK 
12. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke održane  

22. rujna 2022. godine 
 

Sjednicu je u 9,00 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj. 
 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 25 članova Gradskog 

vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.  
Naknadno je sjednici pristupilo pet članova Gradskog vijeća tako da je sjednici bilo 

nazočno ukupno 30 članova Gradskog vijeća. 
 
Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Danijela Bradamante, Ljiljana 

Cvjetović, Kristian Čarapić, Iva Davorija, Danijel Imgrund, Nikola Ivaniš, Štefica Jagić Rađa, 
Željko Jovanović, Petra Karanikić, Stipo Karaula, Maša Magzan, Petra Mandić, Sabina 
Marov, Tajana Masovčić, Tea Mičić Badurina, Marijan Mihajić, Aleksandar-Saša Milaković, 
Duško Milovanović, Mile Opačić, Josip Ostrogović, Petar Petrinić, Nadja Poropat, Ivana 
Prica, Marin Račić, Adrijano Rogić, Robert Salečić, Marijan Šegota, Ana Trošelj, Vedran 
Vivoda i Nebojša Zelič. 

 
Sjednici nisu bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Iva Rinčić i Davor Štimac. 
 
Na zapisnik 11. sjednice Gradskog vijeća održane 21. srpnja 2022. godine nije bilo 

primjedbi. 
 
• AKTUALNI SAT 

 
1. TEA MIČIĆ BADURINA je potaknuta vapajima roditelja čija djeca igraju u Košarkaškom 
klubu Sancti Viti iznijela kako nailaze na brojne probleme, prvenstveno infrastrukturne 
prirode. Inače, taj klub ima sjajne rezultate, ali nažalost nema normalne uvjete za rad s 
djecom. Oni uobičajeno treniraju u gradskoj dvorani „Nafta” u kojoj krov odnosno balon 
kontinuirano prokišnjava i iz tih razloga ta dvorana propada, pa ne zadovoljava osnovne 
uvjete za rad. Ta djeca inače treniraju u OŠ Srdoči i u OŠ Kozala, koje su im ustupili svoje 
sportske dvorane, dok ostale škole to nisu željele učiniti. Zanima je zašto osnovne škole ne 
daju na korištenje svoje sportske dvorane za treniranje sportskih klubova i kada će se 
početi sa sanacijom dvorane „Nafta”? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je u tijeku je izrada prijedloga 
proračuna za iduću godinu i TD Rijeka sport koje upravlja sportskim objektima predložilo je 
da u proračunu za iduću godinu budu osigurana sredstva za zamjenu balona jer je on dao 
svoje.  Kada je TD Rijeka sport 2010. godine preuzeo navedeni objekt na upravljanje,  već 
su uočena propuštanja, ne samo na balonu nego i na zgradi koju koristi u neposrednoj 
blizini košarkaški klub. Taj dio na zgradi je saniran, na što je utrošeno 70-ak tisuća kuna i 
sada se može koristiti.  

Naravno da se pokušalo sanirati i balon. Tražene su tvrtke u Hrvatskoj i u Sloveniji 
koje se time bave, međutim, niti jedna od tih tvrtki nije mogla garantirati da nakon izvođenja 
radova sanacije neće doći do propuštanja. Znači, o tome se raspravljalo i donijeta je odluka 
da se zamijeni cijeli balon jer je sanacija nemoguća. Niti jedan izvođač nije htio preuzeti tu 
odgovornost. Ukoliko Gradsko vijeće prihvati Proračun za 2023. godinu, ti radovi će se 
iduće godine izvesti, uz provođenje postupka nabave i izvođenja radova. 
  Što se tiče školskih sportskih dvorana, iznio je kako one sudjeluju u sportskom 
životu grada jer ih koriste mnogobrojni klubovi, naročito mlađe uzrasne kategorije. To je sve 
regulirano Odlukom o davanju na privremeno korištenje poslovnih i sportskih prostora, 
ustanova odgoja i obrazovanja iz 2009. godine koja je nakon toga u par navrata mijenjana, 
ovisno o promjeni situacije pogotovo u vrijeme pandemije COVID-a, kada se neke dvorane 
nisu niti koristile. Te dvorane održavaju domari po nekakvoj bruto satnici, ali problem je 
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nedostatak čistačica koje čiste te dvorane, a škole često ne dobivaju od Ministarstva 
odobrenje za zapošljavanje tog kadra pa se onda ne može osigurati niti čišćenje. 

Međutim, u proračunu za 2023. godinu radi se na sustavnom rješenju tog problema 
na način da se taj dio posla prebaci na vanjske izvođače koji bi se angažirali za čišćenje tih 
dvorana na adekvatan način, pa se nada da će se i taj problem riješiti u idućoj godini. 

Podsjetio je kako školama upravljaju ravnatelji koje postavljaju školski odbori. 
Gradonačelnik imenuje tri člana školskog odbora, dok četiri člana dolaze iz reda škole, pa 
on nema načina da natjera bilo kojeg ravnatelja da da ili ne da dvoranu na korištenje. U 
ovom dijelu godine, kada su povećane cijene električne energije, to je postao značajan 
trošak ne samo za gradski proračun iz kojeg se ti troškovi plaćaju. Međutim, novim mjerama 
Vlade je barem do 1. travnja taj problem više-manje reguliran odnosno cijena električne 
energije se ne bi trebala mijenjati, ali to je nešto na čemu se sustavno radi. Napomenuo je 
kako škole uskaču s ovom infrastrukturom pogotovo klubovima mlađih uzrasnih kategorija, 
da se djeca mogu baviti sportom. 
 
2. ADRIJANO ROGIĆ je iznio kako su građani, u sklopu ovogodišnjeg Europskog tjedna 
mobilnosti, imali prilike koristiti romobil i upoznati se sa vještinama i sigurnostima vožnje. 
Takve manifestacije zasigurno će potaknuti građane za korištenje takvog modela 
transporta, poput romobila i električnih bicikala, pa ga interesira da li se zbog velikog 
interesa građana razmišlja o konkretnoj organizaciji javnog gradskog prijevoza električnim 
romobilima i električnim biciklima, a ukoliko se razmišlja o obliku javnog gradskog prijevoza, 
o kakvom modelu bi bila riječ odnosno da li su se razmatrali načini realizacije i modeli 
financiranja?  

Ujedno je zamolio da se u sklopu odgovora prokomentira Strategija razvoja 
infrastrukture Grada Rijeke odnosno realizacija najavljenog projekta staze koja bi trebala ići 
od centra do Preluka, koji bi trebao biti u funkciji do kraja 2024. godine odnosno u tijeku 
2023. godine. Također je zamolio da se da informacija o tom financijskom zahvatu i 
omjerima financiranja Grad – Ministarstvo. 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je korištenje romobila nešto što 
postaje sve više svakodnevica i Grad Rijeka prednjači u uvođenju takvih oblika prijevoza. 
Neće to nazvati javnim prijevozom jer to ipak po želji koriste oni koji instaliraju aplikaciju i 
plate tu vožnju. Grad je implementirao u pilot-projektu koji je trajao malo više od godine 
dana s jednom tvrtkom uvođenjem 200-njak romobila na gradskim  ulicama. Sada ih ima 
oko 600 od raznih proizvođača. Nije riječ o koncesiji već javnoj usluzi koju građani sve više 
koriste. 

Grad Rijeka je i dio mreže CIVINET-a odnosno urbane mobilnosti jugoistočne 
Europe u kojoj je jedne godine i predsjedao, a čini mu se da je sada Grad Zagreb preuzeo 
predsjedanje. Cilj te mreže je da u gradove uvede što veći broj oblika prijevoza, pa je 
temeljem toga Grad uveo 28 bicikla u projektu Ricikleta, koji se mogu koristit na četiri 
punkta na području Grada Rijeke, Bazen Kantrida, u centru grada Jadranski trg i Titov trg 
ispred Hotela Kontinental te kod Dvorane Zamet na trgu Viktora Bubnja. Na tom projektu 
treba i dalje raditi. TD Rijeka promet odnosno danas TD Rijeka plus izradili su prometnu 
studiju i projekat uvođenja biciklističkoga prometa na području Grada Rijeke, što je vrlo 
izazovno učiniti u Gradu Rijeci zbog konfiguracije terena. Međutim, neke dionice su ravnije, 
poput dionice od Kantride do centra grada gdje se može očekivati implementacija projekta 
biciklističke staze u narednom razdoblju. Dodao je kako može i pisano odgovoriti na 
postavljeno pitanje sa nekim detaljima vezano za financiranje projekta za naredne dvije 
godine. 
 
ADRIJANO ROGIĆ je zatražio i pisani odgovor na postavljeno pitanje. 
 
3. MAŠA MAGZAN je iznijela kako je tijekom mjeseca kolovoza puno puta uzaludno tražila 
uvid u dokumentaciju završenog upravnog nadzora nad zakonitošću rada HNK Ivana pl. 
Zajca, koju nije dobila, o čemu ima i dokaze. Grad tvrdi da nema dokumentaciju koju ona 
traži te su je uputili na HNK Ivana pl. Zajca, a oni opet  na Grad kao osnivača, koji je i 
naručitelj upravnog nadzora. Međutim, od Ministarstva kulture i medija dobila je informaciju 
da je dokumentacija u cijelosti proslijeđena i Gradu i HNK još 29. srpnja o.g. Osobno bi 
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voljela vjerovati da se dokumentacija ne skriva, ali činjenice govore drugačije. Nakon što je 
ovu priču iznijela u javnost, jer smatra da je to njena odgovornost i dužnost, uslijedilo je 
nedopustivo blaćenje i neargumentirano vrijeđanje s potpisom gradonačelnika, koji je 
informiranje javnosti nazvao „posljednji trzaj zločestoće”. Upitala je zbog čega su se 
dokumenti skrivali i što je zločesto u iznošenju činjenica, čime Gradonačelnik argumentira 
da su činjenice koje je iznosila laž i osobni paušalni stavovi, zašto se ovaj zapisnik skrivao 
te koga je to ili što pokrivalo? 
 
Pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu IVAN ŠARAR je odgovorio kako je sa 
kolegicom Magzan o ovoj temi već razgovarao na Odboru i zaista ne zna zašto se toliko 
dramatizira. Ponovio je kako Grad Rijeka nikada od Ministarstva kulture nije dobio taj 
zapisnički dio nadzora, već samo opći dopis te iznio kako članica Vijeća može dobiti uvid u 
njihove mailove i poštu.  

Nadalje je pročitao ključnu rečenicu iz dopisa ministrice, koja kaže da u provedenom 
upravnom nadzoru nisu uočeni nedostaci u radu i zakonitosti postupanja, što znači da oko 
toga  nema problema. Taj sadržaj su zapisnički iz Kazališta dobili naknadno oko 28. To što 
usred kolovoza nastane neki slučajni ping-pong je zbog kolektivnih godišnjih odmora u HNK 
Ivana pl. Zajca. Nije mu jasno zašto je to problem i zašto se oko toga pravi drama budući da 
u upravnom nadzoru nema nikakvih problema.  
 
MAŠA MAGZAN je zatražila i pisani odgovor na pitanje te je dodala da je na raspolaganju 
bila kratka obavijest o provedenom nadzoru, a na raspolaganju nije bio zapisnik. U 
obavijesti je navedeno da je nadzor završen i da nisu uočene nezakonitosti nego samo 
sitne nomotehničke korekcije. Zamolila je da se u odgovoru objasni činjenica da se na šest 
strana zapisnika spominju vrlo ozbiljni dokumenti koji nisu usklađeni sa Zakonom, pa je tako 
navedeno da je Statut potrebno uskladiti sa važećim Zakonom o kazalištu, Pravilnik o radu 
sa Zakonom o radu, Pravilnik o zaštiti na radu sa Zakonom o zaštiti na radu i tako dalje, što 
baš i nisu sitne nomotehničke korekcije. Zamolila je da joj se u pisanom odgovoru to 
obrazloži. To što je gdin Šarar na Odboru za kulturu i kasnije ponovio da je on od HNK 
dobio dokumentaciju kasnije, implicira da Ministarstvo laže, pa joj više nije jasno tko tu laže. 
 
4. IVA DAVORIJA je iznijela kako je u sklopu projekta Poboljšanje vodno-komunalne 
infrastrukture Aglomeracije Rijeka uz obnovu vodovodne mreže predviđena i izgradnja 
kanalizacijskog sustava s odvojenim tokovima oborinske i crne kanalizacije te izgradnja 
pročišćivača s kemijskim i biološkim stadijem obrade vode. Iz medija se doznaje da je 
ugovor potpisan s izvođačem osporen i da se trenutno provjeravaju navodi iz tužbe te da 
projekt stoji. Zanima je, ukoliko se s tim projektom pročišćivača na Delti ide dalje, koliko će 
novi sustav kanalizacije i obrade otpadnih voda povećati cijenu kubika vode za kućanstvo, a 
koliko za poslovne subjekte, budući je poznato da uvođenje kemijske i biološke obrade 
povećava cijenu odvodnje. Zatražila je pisani odgovor na pitanje 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da se radi o jednom od najvećih 
infrastrukturnih projekata u Hrvatskoj, vezano za odvodnju i zbrinjavanje otpadnih voda, u 
sklopu kojeg je i pročišćivač. Taj ugovor je potpisan krajem 12. mjeseca prošle godine. U to 
su se upetljale razne institucije. Prvo su čekali komisiju za javnu nabavu, nakon toga su se 
rješavale žalbe, tako da je cijeli taj postupak trajao preko dvije godine. To sve više govori o 
sistemu u kojem funkcionira javna nabava u Hrvatskoj. Sada se sukcesivno potpisuju i ostali 
ugovori. Nedavno su bila potpisana dva ugovora na kojem su bili prisutni premijer i ministri, 
a jedan od ugovora potpisan je nešto kasnije sa izvođačem iz Albanije. On očekuje vrlo 
brzo uvođenje u posao svih  koji su potpisali ugovore te poštivanje odredbi iz ugovora, što 
se tiče rokova i kvalitete izvedenih radova. 
 Obzirom na izvođenje tih radova, poziva građane na strpljenje, jer će izvođenje 
radova izazvati mnogobrojne situacije u prometu. Da li će ili neće to utjecati na cijenu 
kubika vode još je prerano govoriti. Misli da to ne bi trebalo značajno utjecati na cijenu 
kubika vode koju plaćaju građani i gospodarstvo.  

Međutim, bili su pred ogromnom opasnošću da ta cijena vode poraste, jer Vodovod i 
kanalizacija radi po zakonu po kojem oni ne mogu bit u gubitku i da one troškove koje imaju 
pri isporuci vode moraju  nadoknaditi, a to se može samo kroz cijenu vode. Za sada je to 
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spriječeno odlukom o cijeni električne energije koja je u međuvremenu skočila tri i pol puta 
od oko devet miliona i na preko 30 miliona. Sada je to amortizirano za šest mjeseci, a što će 
se dešavati nakon toga ne zna. Naglasio je da je na Ustavnom sudu još uvijek zakon koji 
govori o spajanju vodno-uslužnih područja kojim KD Vodovod i kanalizacija preuzima dva 
vodovoda na području Gorskog kotara i Vodovod Liburnija, koji bi isto trebao postati dio 
riječkog vodovoda i svi oni bi trebali činiti jedan regionalni vodovod. Međutim, tu se upetljala 
politika, ne samo u ovom slučaju nego po cijelog Hrvatskoj  i za sada je to još uvijek na 
Ustavnom sudu. Posljedica toga bit će promjena nekih odnosa koji su do sada funkcionirali, 
kako u skupštinama društava tako i pri odlučivanju, ovisno o odluci Ustavnog suda. U 
svakom slučaju u tom kontekstu se očekuju promjene, a da li će one utjecati na cijenu ili ne 
vidjet će se u budućnosti. 
 
IVA DAVORIJA se zahvalila na odgovoru te je zatražila da se Gradonačelnik u pisanom 
očitovanju fokusira točno na onaj dio njenog pitanja koliko će pročišćivač utjecati  na 
povišenje cijene kubika vode. 
 
5. PETRA MANDIĆ je vezano uz budućnost smještaja Centra za odgoj i obrazovanje 
iznijela kako joj je poznato je ovog ljeta Centar trebao biti preseljen u prostorije Katoličke 
osnovne škole „Josip Pavlišić” Rijeka koja se nalazi blizu Centra. Obzirom da zna da je 
ugovor o najmu sklopljen na godinu dana, zanima je što se planira, budući je to jedina 
ustanova u Primorsko-goranskoj županiji u kojoj se obrazuju djeca sa intelektualnim i 
ostalim poteškoćama? 
 
Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN je odgovorila kako Centru za odgoj i 
obrazovanje već kronično nedostaje prostora. U dogovoru s resornim upravnim odjelom u  
perspektivi je izgradnja novog centra za odgoj i obrazovanje koji bi obuhvatio djecu od vrtića 
do srednje škole, kao što je praksa u nekim ostalim dijelovima Hrvatske. Misle da ova 
zgrada iz 19. stoljeća nikako ne zadovoljava te kriterije. Prema njihovom planu, za izgradnju 
novog centra postoji prostor na području Rujevice. Navela je kako su oni tijekom ljeta, 
nakon iseljenja djece iz Centra za odgoj i obrazovanje iz Baredica, osigurali prostor koji se 
još uvijek uređuje, za teško pokretnu djecu sa najtežim oštećenjima u ex-Knjižnici Zamet. 
Natječajni postupak je završen i sklopljen je ugovor na godinu dana. Iznos radova je oko 
dva miliona kuna i vjeruje da će taj standard koji će djeca imati biti na svjetskoj razini i da će 
dobiti najbolje što ona zaslužuju. Ovom prilikom se zahvaljuju Riječkoj nadbiskupiji koja im 
je izašla u susret, zato što im nedostaje prostora. Ugovor koji je sklopljen na godinu dana 
može se i produžiti ukoliko bude postojala potreba. Međutim, grad želi novi centar za odgoj i 
obrazovanje. Budući da preko 50% djece nije iz područja Grada Rijeke, nego iz ostalih 
jedinica lokalne samouprave, u financiranje se uključila i Primorsko-goranska županija kako 
bi se taj problem riješio. 
 
6. ROBERT SALEČIĆ upitao je da li je moguće da gradske komunalne službe obavljaju 
svoj posao odnosno održavaj Korzo  u neko noćno doba, do sedam-osam ujutro, a ne da se 
usred sezone kamiončići vozikaju po Korzu, parkiraju kod fontane po dva sata, što je za 
turizam nedopustivo. Svaki grad koji imalo drži do turizma to radi noću, pa ga zanima da li 
je moguće da se to promijeni, barem u ljetnim mjesecima? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je za razvoj turizma potreban suživot 
stanovnika grada i onih koji grad posjećuju. I u tom kontekstu jedan dio radova, kao što je 
obnova ili čišćenje fontana, mora se izvesti kada je potrebno. Nikoga se ne može prisiljavati 
na noćni rad. Što se tiče čišćenja fontana vidjet će da li je moguće da jedan dio službi 
odrađuje svoj dio posla kada najmanje smeta. Međutim, boji se da tu vrlo teško mogu naći 
adekvatan suživot između ugostitelja i službi, ali to nikad neće biti idealno. KD Čistoća 
nekad održava i cvjetne gredice na stupovima što se mora odraditi danju.  

Misli da su postigli nekakav suživot koji donekle funkcionira te situacija nije baš tako     
nesnosna kako je gdin Salečić opisuje, ali će se oni potruditi da bude bolje.  

Prije ljeta imali su sastanak s udrugom ugostitelja gdje su većinu stvari dogovorili, od 
terasa nadalje u ljetnom periodu, te da će se kontinuirano sastajati svakih četiri do pet 
mjeseci. 
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ROBERT SALEČIĆ je dodao kako nije mislio na probleme s ugostiteljske strane, već iz 
strane turističkog pogleda. Smatra da oni koji dolaze čistiti fontanu i s kombijem zagrade 
cijelu fontanu, a taj posao odrade za 10 minuta, mogu taj posao odraditi od 7 – 9 sati, a ne 
od 11 – 12 sati kao što to sada čine. 
 
7. DANIJEL IMGRUND je vezano za kupnju stanova po programu Poticane stanogradnje 
iznio kako su uočili pojavnost kupnje stanova po programu Poticane stanogradnje više puta 
od istih osoba, pa je upitao Gradonačelnika da li ima saznanja o navedenoj pojavnosti i da li 
je spreman intervenirati u Izmjene Odluke o uvjetima i mjerama za kupnju stanova po 
programu društveno poticane stanogradnje s ciljem da se takve pojave onemoguće te je 
zatražio pisani odgovor na ovo pitanje. 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je načelno ovaj zakon predvidio da 
je POS za one koji prije svega dokažu kreditnu sposobnost ili na drugi način mogu kupiti i 
steći stan. Poznato je da Grad trenutno završava 90 stanova iz programa POS-a na 
Martinkovcu. Nakon toga, sjedeće godine bi se krenulo u projektiranje i izvođenje novih 30-
ak do 40-ak stanova na lokaciji Krnjevo. Međutim, da netko ovim putem kupuje dva puta 
stan, ta informacija do njega nije došla. Ukoliko je to točno, naravno da je protiv toga, ali ne 
vjeruje da zakon predviđa tu mogućnost da netko dva puta stekne stan po programu 
Poticane stanogradnje, te će članu Vijeća dostaviti pisani odgovor na pitanje.  
 
8. VEDRAN VIVODA je prikazao jedan kratak video na kojem se vidi kako voda curi u 
dvorani „Nafta“  što je već opasno za zdravlje, pa mu nije jasno kako je uopće dopušteno da 
djeca treniraju u tim uvjetima. Tu je trebala jedna hitna sanacija ako ne i zatvaranje 
dvorane. 

Odgovor gradonačelnika da se ne može dogovoriti s ravnateljima škola da se u 
večernjim satima dopusti rad, mu je apsolutno nevjerojatan jer ravnatelji škola sigurno ne bi 
zažmirili na ovakvu situaciju, gdje je već opasno po zdravlje djece i sigurno bi dopustili 
korištenje dvorane, pa makar uz neku nadoknadu Grada. 
 Predlaže da se hitno pozovu ravnatelji škola i s njima dogovori korištenje dvorane, a 
u međuvremenu zatvoriti dvoranu „Nafta“ na neko vrijeme 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je iznio kako se već u odgovoru na pitanje vijećnice 
Mičić Badurina referirao na sve školske dvorane.  Snimka koju prikazuje gdin Vivoda 
sigurno nije primjerena.  On je rekao što će dugoročno činiti, a kratkoročno već taj dan ili 
sljedeće jutro, direktor TD Rijeka sport, je u koordinaciji  sa Odjelom gradske uprave za 
sport i tehničku kulturu bio u kontaktu sa klubovima i traže se termini u drugim dvoranama 
da djeca mogu trenirati dok se ne riješi dvorana „Nafta“. Međutim, to se ne može riješit 
preko noći, jer se onda uzimaju termini nekim drugim klubovima. Taj problem će se 
dugoročno riješiti iduće godine kada se promijeni balon. 
 
VEDRAN VIVODA je dodao da je prikazana zadnja snimka, ali je ovakvo stanje zadnjih 
godinu dana, pa bi takve situacije u gradu trebalo rješavati malo hitnije, pogotovo kada su 
djeca u pitanju. 
 
9. DUŠKO MILOVANOVIĆ je iznio kako se na području Željezničkog kolodvora u zadnje 
vrijeme skuplja određena skupina ljudi, pa pretpostavlja da su to migranti koji smiju ulaziti u 
Republiku Hrvatsku.  Problem je u tome što se ta pozicija nalazi na završetku određene 
rute, pa se u tom dijelu grada oni zadržavaju, ostavljaju velike količine smeća, a za potrebe 
pripreme hrane loži se vatra, što nije dozvoljeno. Čišćenje smeća se vjerojatno parcijalno 
rješava, ali to nije dugoročno rješenje. Za sada nema saznanja da je bilo negativnih učinaka 
prema građanima. 

Međutim, kako dolaze hladniji i kraći dani, pretpostavlja da navedeno ponašanje na 
toj lokaciji može stvoriti nelagodu prema građanima koji tuda komuniciraju. Tamo je sad 
novo gradsko žarište, kvart kulture i dječja knjižnica, pa će tamo komunicirati veliki broj i 
mlađih građana.  
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Upitao je da li je Grad upoznat sa predmetnim problemom? Pretpostavljam da je. 
Znam da su ovlasti tu ograničene. Međutim, Grad uvijek ima mogućnosti da predmetnu 
problematiku komunicira sa onim službama koje to mogu rješavati, prvenstveno sa 
Ministarstvom unutarnjih poslova i drugim službama, pa bi vas ja zamolio odgovor. Da li ste 
upoznati, šta se poduzelo i šta se planira poduzeti da bi se riješio navedeni problem? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je upoznat sa navedenom 
problematikom te iznio kako je od početka srpnja primio dosta upita građana i predstavnika 
Mjesnog odbora Brajda i Potok o pojavi da se na željezničkoj stanici odnosno na Kolodvoru 
zadržavaju veće skupine migranata. Kao čovjek suosjeća sa stanjem i situacijom koja ih je 
zadesila. Osobno je obišao područje Željezničkog kolodvora i na potezu od bivšeg marketa 
Graciani pa do Pošte 2, nalazilo se od 50 do 100 ljudi u vrlo neprimjerenim uvjetima. 
Nažalost, ti ljudi žele ići dalje, tu im je smo usputna stanica i neki od njih ne žele da se s 
njima komunicira niti da im se pomogne. Vezano za taj problem, on je u svakodnevnom 
kontaktu s načelnikom policijske postaje koji nema tu neke posebne nadležnosti, već 
Ministarstvo unutarnjih poslova izdaje potvrdu s kojom migrantima daje mogućnost da u 
nekakvom prolazu kroz Hrvatsku borave tu sedam dana do izlaska iz zemlje. U Zagrebu je 
to organizirano, pa se na željezničkom kolodvoru pojavljuju osobe koje kupuju po 100 
karata za prijevoz vlakom u koji se onda ukrcavaju migranti. Rijeka im je zadnja stanica u 
Hrvatskoj u kojoj se kratko zadržavaju. Zbog velikog broja migranata policija reagira u onom 
dijelu u kojoj joj to nadležnosti omogućuju. 
  Budući da nije mogao doći do ministra unutarnjih poslova, razgovarao je sa šefom 
kabineta kojem je prenio zabrinutost, obzirom da to sad već postaje i sigurnosni problem. 
Kontaktiraju ga i vlasnici ugostiteljskih objekata u neposrednoj blizini, jer taj problem  
postaje sve veći i reflektira se i na njihov posao. 

Policija je u jednom dijelu nemoćna, ali su oni jedini koji mogu pravovremeno 
intervenirati i u tom dijelu oni čine ono što je moguće, poštujući svačija ljudska prava, 
temeljem izdanih dokumenata za kretanje na području Republike Hrvatske. Taj problem se 
mora riješiti, ali on nadilazi mogućnosti grada i države. U tom kontekstu komunalni redari 
čine ono što je moguće, ali teško je za očekivati od tih ljudi da će platiti kazne koje su 
propisane Odlukom o komunalnom redu.  

Međutim, tu se svašta dešava, od paljenja vatre, fizioloških potreba itd, tako da taj 
prostor nakon njihovog boravka izgleda svakako. Grad je u kontaktu i s Hrvatskim 
željeznicama, koje su vlasnici predmetne nekretnine i oni su zaduženi za čistoću i red na 
tome dijelu, iako za to nemaju predviđena sredstva. Grad interventno reagira putem KD 
Čistoća, ali to postaje sve veće opterećenje, što znači da je to problematika koja definitivno 
postoji. U kontaktu su sa resornim ministarstvom i nadležnom policijskom postajom, pa se 
nada da će u okviru njihovih nadležnosti djelovati kako to najbolje znaju. Činjenica je da 
problem postoji, ne samo u Rijeci već i na drugim frekventnim točkama u RH i o tome treba 
voditi računa.  
 
DUŠKO MILOVANOVIĆ je dodao kako mu je jasno da je djelokrug Grada vrlo ograničen u 
rješavanju ove problematike, ali smatra da ne bi trebalo ostati samo na pokušaju 
komuniciranja s ministrom. Volio bi da se taj problem riješi, iako suosjeća s tim ljudima, ali 
ulazak u stranu državu ipak treba biti kontroliran i pod određenim uvjetima. Nisu mu baš 
jasne te  propusnice, ali misli da treba do kraja 10. mjeseca taj problem riješiti. Ljude treba 
prihvatiti i na kontrolirani način provesti kroz Republiku Hrvatsku, jer ukoliko se nešto 
dogodi, boji se da da će tek onda od strane Republike Hrvatske ili drugih institucija taj 
problem biti riješen.  
 
10. KRISTIAN ČARAPIĆ je  iznio kako iz godine u godinu Rijeka bilježi sve bolje turističke 
rezultate, a jedna od stvari koje turiste privlače su i  znamenitosti u gradu. Rimska vrata, 
koja se nalaze na ulazu u rimski Principij, već su duže vrijeme pod skelama odnosno u 
radovima, pa ih baš i nije moguće vidjeti. Iz tih razloga turisti koji dođu u grad sigurno ne 
mogu doživjeti nekakvu prošlost u punom obimu, pa ga zanima kada će radovi na Rimskim 
vratima biti dovršeni? 
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Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako postoji cijeli niz kulturno-umjetničkih 
spomenika o kojima treba voditi brigu, a među njima je i Rimski luk. Čini mu se da radove 
izvodi Hrvatski restauratorski zavod i to već više godina, pa smatra da bi te radove trebalo 
ubrzati. To je jedan od najstarijih dijelova Rijeke koji zaslužuje valorizaciju u kontekstu 
turističkih brojeva o kojima  se vijećnik referirao u svom pitanju. U kontaktu s Hrvatskim 
restauratorskim zavodom vidjet će gdje je zapelo i nastojat će da se ti radovi čim prije 
izvedu i da lûk zasja još stariji i ljepši. Članu Vijeća dostavit će i pisani odgovor na ovo 
pitanje. 
 
11. PETRA KARANIKIĆ je iznijela kako su imali prilike u medijima vidjeti da je Rijeka ove 
godine zabilježila jako dobre turističke rezultate, ne samo u ljetnim mjesecima već i u 
devetom mjesecu. Zanima je o kojim je brojkama riječ i da li su možda te brojke imale 
nekakav utjecaj na posjećenost kulturnih sadržaja, muzeja i slično u Rijeci?  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako Rijeka bilježi sve veći broj stranih i 
domaćih turista. U koordinaciji Turističke zajednice grada Rijeke, Turističke zajednice 
Primorsko-goranske županije i Hrvatske turističke zajednice radi se na promociji Rijeke kao 
grada urbanoga turizma. Posebno veseli činjenica da uz konstantno povećanje broja turista 
u gradu, raste i prosječna duljina boravka turista koja je povećana sa dva na četiri dana. 

Znači, Rijeka postaje destinacija u koju ljudi dolaze i koriste je kao svojevrsni HUB, 
prilikom posjete Crikveničko-vinodolskoj rivijeri, otocima, Opatijskoj rivijeri i riječkom prstenu 
s kojim najviše rade.  

Podsjetio je da je nedavno prezentirana jedna aplikacija, Rijeka Outdoor, koja 
povezuje turističku ponudu Rijeke i okolnih općina i gradova, uz brojne mogućnosti, od 
planinarenja, biciklizma itd. Povećani broj turista definitivno veseli, jer su onda zadovoljni 
ugostitelji, a to ima i pozitivne efekte na sveukupne gospodarske aktivnosti na području 
Grada Rijeke. Tu prije svega misli na najavljene investicije u turističkom sektoru, od centra 
grada pa do nekih drugih lokacija. To su prepoznali i mnogobrojni svjetski mediji i časopisi 
koji pišu o Rijeci, kao što je u respektabilnom časopisu Monocleu izašao članak o Rijeci, koji 
turizam, snimanje filmova, serija itd, stavlja u određeni fokus. Ovog ljeta su se u medijima 
mogli pročitati natpisi kako su i određene turističke kuće na riječkom području pronašle 
nove investitore i vlasnike koji su spremni ulagati u daljnji razvoj turističkih kapaciteta, prije 
svega hotelskih kapaciteta, na području Grada Rijeke i time podizati ne samo svoje objekte 
nego i destinaciju u cijelosti.  

Što se tiče konkretnih brojeva, iznio je da je u Rijeci sa 20. 9. ostvaren kompletan 
turistički promet iz 2019. godine, što znači da je ovo rekordna godina riječkoga turizma i 
zahvaljuje se svim turističkim radnicima i onima koji sudjeluju u kreiranju turističkoga branda 
Rijeke na doprinosu tokom ovog sezonskog razdoblja.  

Istaknuo je kako je Rijeka cjelogodišnja destinacija i da nema izraženu sezonalnost 
kao neke druge destinacije. Tu su uključeni i kruzeri te dogovori  za iduću godinu. Ove 
godine je bilo oko 17 kruzera sa velikim brojem gostiju u Rijeci, pa je njihova obaveza 
kontinuirano ulaganje i u avioprijevoz i u zračnu luku. Sve to čini jedan turistički proizvod 
koji je na kraju krajeva prepoznat ne samo kod nas nego i šire. 
 
12. SABINA MAROV je na zahtjev roditelja i djelatnica Dječjeg vrtića Gardelin, iznijela kako 
Dječji vrtić Gardelin nema osigurane vanjske prostore za vrtićke skupine pa trenutno dijeli 
prostor s javnom površinom odnosno javnim parkom koji je neposredno uz vrtić i koji je 
također u vlasništvu Grada. Odgojiteljima je omogućeno da tijekom boravka djece u parku 
zaključavaju taj dio parka vrtića samo do pet sati odnosno za vrijeme boravka djece u vrtiću. 
Nakon toga je park otvoren za svo građanstvo, pa se često događa da se u njemu drugi dan 
nađu opušci, izmeti, boce, staklo i slično, pa djeca tijekom  boravka u vanjskom prostoru 
nisu sigurna.  

Obzirom na navedeno, predlaže da se razmotri mogućnost da taj prostor parkića u 
potpunosti pripadne vrtiću Gardelin budući da se u 20-tak metara dalje nalazi još jedan 
novouređeni parkić koji mogu koristiti građani tog područja te je zatražila pisani odgovor. 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je iznio kako su upoznati s problematikom da vrtić 
Gardelin nije baš u najboljem stanju. Razmatrane su nekakve opcije, ali tu je u pitanju 
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imovinsko-pravna situacija oko tog okoliša. Naveo je kako se na tome radi te će se 
razmotriti prijedlog i dostaviti pisani odgovor na pitanje. 
 
13. PETAR PETRINIĆ je vezano uz riječku zaobilaznicu iznio kako se već neko vrijeme u 
planovima najavljuje realizacija novih čvorova na Orehovici i na Kozali, pa ga zanima u kojoj 
je fazi realizacija novih čvorova, izrada projektne dokumentacije i kada se može očekivati 
početak i završetak radova? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako riječkom zaobilaznicom upravljaju 
Hrvatske autoceste s kojima su u intenzivnoj komunikaciji, kako sa resornim ministarstvom 
tako i sa državnim tvrtkama koje upravljaju tim cestama. Odjel gradske uprave za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem i Odjel gradske uprave za komunalni sustav 
koordiniraju pripremu zahvata i neke imovinsko-pravne detalje. Vezano uz to, pred kraj 
prošle godine održan je i sastanak sa direktorom Hrvatskih autocesta na kojem su definirali 
značajnije zahvate na području Grada Rijeke i šire okolice, koji se odnose  na područje 
obuhvata riječke zaobilaznice, od zapada do istoka odnosno od Matulja pa do Općine 
Čavle.  

 U tom kontekstu dešavaju se velike investicije koje će itekako utjecati na prometnu 
situaciju na području Grada Rijeke. Sljedeće godine ulaze u Schengen i u euro. Schengen 
je puno bitniji jer neće više biti gužvi na granici koja je udaljena svega 30 km, čime će se  
poboljšati prometna situacija.     

Vezano za čvorove Kozala i Orehovica, koji su u različitoj fazi pripremljenosti, iznio 
je kako je za čvor Kozala ugovoreno projektiranje glavnog izvedbenog projekta, ishođenje 
dozvole i nakon toga treba pristupiti gradnji. Što se tiče druge i treće faze čvora Orehovica, 
raščišćena je imovinsko-pravna priprema, izdana je građevinska dozvola i treba izraditi 
izvedbene projekte, koji će omogućiti skretanje iz smjera Zagreba u Rijeku što je i sada 
moguće, ali i uključivanje iz smjera Bakra prema Rijeci i Rijeke prema Istri i Zagrebu, što 
sada nije moguće. Na sve te radove utjecati će i izgradnja druge cijevi kroz tunel Učka i dio 
koji se radi prema Matuljima, čvor Trinajstići i dio proširenja u Matuljima koji je vezan uz 
priključak na te ceste. Svi ti zahvati će uvelike poboljšati prometnu situaciju u gradu Rijeci.  

Nadalje je iznio kako se do sredine iduće godine očekuje završetak ceste D-403 
zbog čega su u kontaktu sa direktorom Hrvatskih cesta, koji je preuzeo obvezu rješavanja 
čvora Škurinje jer je to državna cesta. Sve je to predano na lokacijsku i građevinsku dozvolu  
dvostrukoga rotora, čime bi se čvor Škurinje rasteretio kada cesta D-403 bude gotova. Sve 
su to značajne i velike investicije u vrijednosti od nekih 400 miliona kuna na riječkom 
području, što će značajno utjecati na razvoj riječke luke i lučke djelatnosti. Pored ovih, 
ugovoreni su i neki manji zahvati među kojima je i zamjena prijelaznih naprava na mostu 
Rječina. Nada se da sve ide prema planu i da će biti realizirano u skoroj budućnosti što će 
uvelike utjecati na prometnu situaciju na području Grada Rijeke. 
 
14. DANIJELU BRADAMANTE interesira budućnost dva uspješna projekta koja se 
provode u riječkim osnovnim školama, a to su projekti Ri Move i Rijeka pliva. Navela je kako 
je projekt Rijeka pliva prepoznat i od strane Ministarstva te je postao pedagoški standard za 
sve škole u Hrvatskoj. Interesira je da li su u ovoj školskoj godini osigurana sredstva za 
njihovo daljnje financiranje? 
 
Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN je odgovorila kako je u program Ri Move 
trenutno uključeno 18 osnovnih škola Grada Rijeke, pet srednjih škola i svi vrtići kojima je 
osnivač Grad Rijeka, što ukupno obuhvaća 1500 djece. Izuzetno im je žao što je za taj 
projekt  izostala potpora Ministarstva turizma i sporta u iznosu od 120 tisuća kuna u 2022. 
godini. 

Vezano za projekt Rijeka pliva iznijela je kako je u taj projekt uključeno 25 osnovnih 
škola i sva djeca drugih razreda, što je oko 1200 učenika godišnje. Isto tako, uključeni su 
učenici s teškoćama u razvoju i djeca koja pohađaju talijansku školu. Roditelji su bili 
zadovoljni s oba projekta. Ministarstvo je svih ovih godina podržavalo projekt i sufinanciralo 
zajedno sa Gradom, ali za 2022. godinu za taj projekt koji je dobio i nagradu od resornog 
Ministarstva, izostala je potpora Ministarstva turizma i sporta u iznosu od 120 tisuća kuna. 
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Međutim, Grad Rijeka će nadoknaditi ovu razliku u svom proračunu i neće odustati 
od Rijeka pliva ni od Ri Move projekta koji su izuzetno važni i zahvalila se svima koji 
provode te projekte. 
 
DANIJELA BRADAMANTE se zahvalila zamjenici na odgovoru i na naporima koje će Grad 
Rijeka ove godine uložiti u te projekte, te istaknula kako je Rijeka pliva jako bitan projekt, 
tim više što je preko 13 tisuća djece naučilo plivati, a da ne govori o ostalim izvannastavnim 
aktivnostima koje provodi projekt Ri Move, te je zatražila i pisani odgovor na njeno pitanje. 
 
15. MARIN RAČIĆ je u svezi Omladinskog igrališta iznio kako je nekoliko građana postavilo 
pitanje vezano za održavanje tog igrališta. Naveli su da se granulat lijepi i nije u dobrom 
stanju, prskalice za vodu nikad nisu radile, postoji stroj za češljanje trave koji se ne koristi, a 
nema više ni čistačice u popodnevnoj smjeni, pa svlačionice i prostori ostaju neuredni.  
Obzirom na sve navedeno, zanima ga kakvi su planovi i koji su koraci da se te stvari riješe i 
igralište dovede u uporabnu fazu? 
 
Direktor TD Rijeka sport IGOR BUTORAC je odgovorio kako je problematika igrališta s 
umjetnom travom prepoznata već prijašnjih godina, ali uvijek se radi o financijskim 
sredstvima koje je potrebno osigurati za to. Grad je ove godine krenuo s kapitalnim 
projektom obnove igrališta „Robert Komen”. Sljedeće godine je na programu igralište na 
Belvederu i nakon toga pomoćno igralište na Stadionu Kantrida. Igralište na Belvederu je 
zadnji puta obnavljano 2014. godine i od tada se de facto intenzivno koristi i svake godine 
dodaje granulat koji sada zaista predstavlja problem. Taj granulat je dodan prošle godine u 
ljeto i cijelu godinu su se normalno odvijala sva takmičenja i treninzi i nije se lijepilo. 
Problem ljepljenja se pojavio u ljeto ove godine. Nije im poznato zašto se to događa, ali 
misle da je to kemijska reakcija zbog vrućina, pa se nada da bi dolaskom hladnijih dana to 
trebalo nestati, ali činjenica je da to postoji. 

Vezano za održavanje odnosno češljanje, iznio je kako se sva nogometna igrališta 
češljaju jednom tjedno uključujući i ovo igralište na Belvederu, tako da ta primjedba zaista 
ne stoji. Napomenuo je kako je u održavanje tog igrališta u zadnje dvije godine uloženo oko 
260 tisuća kuna, iako je činjenica da problem postoji, riješit će se iduće godine. 
 
16. ŽELJKO JOVANOVIĆ je iznio kako inflacija, poskupljenje hrane, prijeteće energetsko 
siromaštvo, hladni dani koji se približavaju sigurno izazivaju glavobolju brojnih Riječanki i 
Riječana. Upitao je što je Gradonačelnik učinio do sada da spriječi probleme Riječankama i 
Riječanima oko cijene plina, što Grad može učiniti u ovim okolnostima po tom pitanju i zašto 
TD Energo ne može održati fiksnu cijenu plina kakva je do sada bila? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako se trenutno, ne samo Rijeka, nego 
cijeli svijet nalazi u jednoj specifičnoj situaciji izazvanoj energetskom krizom na koju ni 
Europa nema odgovora. Hrvatska se nalazi u vremenu možda najveće afere, a to je 
nestanak preko milijarde kuna iz INA-e i, u vezi s trgovanjem plinom. 

Pozdravlja mjere koje je Vlada donijela u kontekstu ove energetske krize i njima će 
se prebroditi jesen i dio zime, a što će biti naredne godine, to nitko ne zna. Smatra da su 
ove mjere Vlade trebale biti puno ranije donesene, a ne nakon otkrivanja svih ovih afera, i 
da  hrvatski plin bude distribuiran putem HEP-a. TD Energo imalo je jednogodišnji ugovor 
sa INA-om i prošle godine je cijena plina bila fiksna i bili su jedini koji su smanjivali cijenu 
plina dok su drugi povećavali cijene. Međutim, ove godine situacija je potpuno drukčija. Oni 
koji su u obvezi javne usluge, a to je u ovom slučaju Gradska plinara Zagreb, dužna je 
prihvatiti sve korisnike TD Energo koji se na to odluče. Vlada nije bila zadovoljna radom 
Hrvatske energetske regulatorne agencije, pa je smijenila Upravno vijeće odnosno direktora 
HERA-e  

Znači, Gradska plinara Zagreb mora, svakog korisnika TD Energo koji želi 
promijeniti opskrbljivača, prihvatiti temeljem Zakona. Pojasnio je kako je Vlada naložila 
HEP-u da kupuje hrvatski plin čime je regulirala cijenu i svi oni koji to zatraže do 1. travnja 
iduće godine imat će istu cijenu plina. Žao mu je da do toga nije došlo ranije. Komunikacija 
TD Energo sa svojim korisnicima bila je dosta opširna. To je kao kod teloperatera gdje se u 
svakom momentu može promijeniti. Tako je jedan dio korisnika prešao u TD Energo koji je 
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tada imao manju cijenu plina. Sada taj dio korisnika migrira ka ovlaštenom opskrbljivaču u 
obvezi javne usluge i to je jedan proces koji se dešava. Nažalost, Gradska plinara Zagreb 
isključila je telefone, na mailove ne odgovaraju, pa mu nije poznato zašto je to tako. Ne 
vjeruje da je gradonačelnik Zagreba dao nalog da se ne primaju novi korisnici jer je to 
zakonska obveza te misli da nijedno kućanstvo u Rijeci neće biti odbijeno. Ima i jedan dio 
korisnika koji ne želi preći na Gradsku plinaru Zagreb, a to su uglavnom manji potrošači 
plina i njima se cijena neće značajnije promijeniti. 
 
17. JOSIP OSTROGOVIĆ je vezano uz tunel koji se nalazi uz crkvu sv. Vida, iznio kako mu 
je jedan sugrađanin rekao da je pio kavu u lokalu do crkve sv. Vida i da je vidio oko stotinjak 
turista koji pokušavaju ući u tunel koji je bio zatvoren.  
Zanima ga, obzirom da turistička sezona još traje, zašto je tunel, koji je jedna od 
malobrojnih turističkih atrakcija u gradu, već sredinom devetog mjeseca zatvoren i koji su 
razlozi za to?  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako su tuneli ispod grada riječka 
specifičnost koja privlače pažnju turista i posjetitelja u gradu. U većini gradova se ta posjeta 
naplaćuje. Ta opcija se razmatra i u Gradu Rijeci. Za funkcioniranje tunela, radi sigurnosti 
posjetitelja, davanja informacija, rasvjete, čuvanja i brojanja posjetitelja, Turistička zajednica 
je preko ljeta zaposlila studente kada je broj posjetitelja bio značajan. Riječki tuneli bili su 
otvoreni od svibnja do rujna mjeseca ove godine. U mjesecu kolovozu je posjeta varirala 
između 150 do 390 posjetitelja dnevno, a u mjesecu svibnju oko 4000, lipnju 3700, srpnju 
8500, kolovozu 12 000 i u rujnu oko 2854 posjeta. Nakon toga je broj posjeta nešto pao kao 
i svugdje u Hrvatskoj. 

On se osobno i kao zamjenik Gradonačelnika tada zalagao da se taj tunel uredi i 
stavi u funkciju. Taj tunel se nastoji staviti u što veću funkciju, pa se tako koristi i u adventu 
za određena događanja.  

Za održavanje tunela ove godine bila su predviđena sredstva za period od 6. svibnja 
do 15. rujna. Sagledava se mogućnost da sljedeće godine to bude u nešto dužem periodu i 
da taj tunel dobije još jedan izlaz, jer on postoji u prostoru kojeg sada koristi Kanal Ri, sa 
izlazom na Trg Principij odnosno Trg Riječke rezolucije, čime bi tunel dobio na još većoj 
atraktivnosti, jer bi ulaz bio u centru grada. Sada se u centru grada koriste dva ulaza, kod 
Katedrale sv. Vida i talijanske škole.  
 
JOSIP OSTROGOVIĆ je iznio kako mu Gradonačelnik nije baš konkretno odgovorio na 
pitanje, pa je zatražio i pisani odgovor. Jedino mu nije jasno zašto je ulaz u tunel besplatan, 
smatra da ga treba naplatiti, jer se svugdje takve atrakcije naplaćuju. 
  Drugo, ako je Rijeka cjelogodišnja turistička destinacija kao grad, bilo bi normalno da 
sve atrakcije i sve što se može ponuditi radi normalno, pa će možda turisti ostajati u Rijeci i 
malo duže od dva-tri dana. 

Znači, Gradonačelnik brine o turistima koji dolaze u Hrvatsku nešto potrošiti, a o 
našim građanima ne brine, jer je već danas poskupio parking za 20%. 
 
 
• DNEVNI RED 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila Vijeće da je prijedlog 

dnevnog reda dostavljen članovima Vijeća uz poziv za današnju sjednicu Vijeća, da 
na prijedlog dnevnog reda nije podnesen prigovor tako da je dnevni red usvojen kako 
je predloženo. 

U nastavku je podsjetila da su za točku 1. predloženog dnevnog reda Izbori i 
imenovanja dostavljena dva materijala: 1. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca 
porotnika za mladež Općinskog suda u Rijeci i 2. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca 
porotnika za mladež Županijskog suda u Rijeci. 
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Gradsko vijeće je usvojilo sljedeći 

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Izbori i imenovanja 

1.1. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Općinskog 
suda u Rijeci  
1.2. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Županijskog 
suda u Rijeci 

2. Prijedlog odluke o odobravanju nacrta ugovora o koncesiji za obavljanje 
dimnjačarskih poslova na području grada Rijeke 

3. Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela 
naselja Srdoči 

4. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u k.o. Plase 
5. Prijedlog odluke o poništenju 2. ponovljenog postupka davanja koncesije na 

kulturnom dobru za gospodarsko korištenje dijela Palače šećerane za 
obavljanje usluga u turizmu (turistička agencija/info centar/marketinška 
agencija) 

6. Prijedlog odluke o davanju koncesije na kulturnom dobru za gospodarsko 
korištenje dijela Palače šećerane za obavljanje ugostiteljske djelatnosti 
(ugostiteljski objekt za pružanje usluga hrane i pića – slastičarnica/caffe bar) 

7. Prijedlog odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga Grada 
Rijeke 

8. Prijedlog odluke o razrješenju intendanta Hrvatskog narodnog kazališta Ivana 
pl. Zajca Rijeka na osobni zahtjev 

9. Prijedlog odluke o razrješenju intendanta Hrvatskog narodnog kazališta Ivana 
pl. Zajca Rijeka i Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti intendanta 
Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. Zajca Rijeka 

10. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2022. 
godinu 

11. Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika (siječanj - lipanj 2022. godine) 
12. Prijedlog zaključka o hitnoj intervenciji gradonačelnika kao predstavnika 

većinskoga vlasnika i predsjednika skupštine TD Energo d.o.o. u formiranju 
cijene plina za kućanstva 

13. Prijedlog zaključka o hitnoj sanaciji i povratku gradskog bedema na njegovo 
mjesto na Klobučarićevom trgu. 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su zaključci svih odbora 

koji su razmatrali materijale za ovu sjednicu dostupni članovima Gradskog vijeća u 
aplikaciji e-sjednice, o čemu su članovi Vijeća dobili obavijest mailom. 
 

TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

1.1. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Općinskog 
suda u Rijeci 
1.2. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Županijskog 
suda u Rijeci 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je predlagatelj materijala 
pod ovom točkom dnevnog reda Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja Željko Jovanović. 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
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Rezultati glasovanja:  
 

I. Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za)  donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

1. Predlaže se Županijskoj skupštini Primorsko-goranske županije da se za 
suce porotnike za mladež Općinskog suda u Rijeci imenuju: 

- Stipica Baškard 
- Darko Majnarić 
- Antun Mavrović 
- Jozo Rajkovača. 
2. Ovaj zaključak prosljeđuje se Odboru za izbor, imenovanja i dodjelu povelja 

i priznanja Županijske skupštine Primorsko-goranske županije. 
 
 
II. Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za)  donijelo sljedeći 

 
z a k l j u č a k 

 
1. Predlaže se Županijskoj skupštini Primorsko-goranske županije da se za 

suce porotnike za mladež Županijskog suda u Rijeci imenuju: 
- Marko Smoljan 
- Vitomir Lipovac. 
2. Ovaj zaključak prosljeđuje se Odboru za izbor, imenovanja i dodjelu povelja 

i priznanja Županijske skupštine Primorsko-goranske županije. 
 

TOČKA 2. 
Prijedlog odluke o odobravanju nacrta ugovora o koncesiji za obavljanje 

dimnjačarskih poslova na području grada Rijeke 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je v.d. pročelnika Odjela gradske 
uprave za gospodarenje imovinom Denis Šulina. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Marin Račić ispred Kluba NL 
Davora Štimca, Duško Milovanović ispred Kluba SDP, Marin Račić, Duško Milovanović i 
Štefica Jagić Rađa te v.d. pročelnika Odjela gradske uprave za gospodarenje imovinom 
Denis Šulina. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (28 za, 1 suzdržan) donijelo Odluku o 

odobravanju nacrta ugovora o koncesiji za obavljanje dimnjačarskih poslova na 
području grada Rijeke. 

 
TOČKA 3. 

Prijedlog odluke o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja  
dijela naselja Srdoči 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 

razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem dr.sc. Srđan Škunca. 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

 Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (25 glasova za) donijelo Odluku o izradi 

Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja dijela naselja Srdoči. 
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TOČKA 4. 

Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u k.o. Plase 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

 Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (24 glasa za) donijelo Odluku ukidanju 

statusa javnog dobra u k.o. Plase. 
 

TOČKA 5. 
Prijedlog odluke o poništenju 2. ponovljenog postupka davanja koncesije na 

kulturnom dobru za gospodarsko korištenje dijela Palače šećerane za obavljanje 
usluga u turizmu (turistička agencija / info centar / marketinška agencija) 
 
Predsjednik Odbora za urbanizam i prostorno uređenje Adrijano Rogić je ispred 

Odbora izvijestio da na sjednicu na kojoj je Odbor razmatrao materijal ove i sljedeće točke 
dnevnog reda, nije došao izvjestitelj predlagatelja, iz kojeg razloga su članovi Odbora pod 
ovom i sljedećom točkom dnevnog reda prilikom glasovanja bili suzdržani te nisu podržali 
prijedloge. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Adrijano Rogić ispred Kluba 

vijećnika HDZ-a i pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu Ivan Šarar. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo Odluku o 

poništenju 2. ponovljenog postupka davanja koncesije na kulturnom dobru za 
gospodarsko korištenje dijela Palače šećerane za obavljanje usluga u turizmu 
(turistička agencija/info centar/marketinška agencija). 
 

TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o davanju koncesije na kulturnom dobru za gospodarsko korištenje 
dijela Palače šećerane za obavljanje ugostiteljske djelatnosti (ugostiteljski objekt za 

pružanje usluga hrane i pića – slastičarnica/caffe bar) 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 
kulturu Ivan Šarar. 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (30 glasova za) donijelo Odluku o davanju 

koncesije na kulturnom dobru za gospodarsko korištenje dijela Palače šećerane za 
obavljanje ugostiteljske djelatnosti (ugostiteljski objekt za pružanje usluga hrane i 
pića – slastičarnica/caffe bar). 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača  

javnih usluga Grada Rijeke 
 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 

komunalni sustav Maja Malnar. 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (28 za, 2 suzdržana) donijelo Odluku o 

osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga Grada Rijeke. 
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TOČKA 8. 
Prijedlog odluke o razrješenju intendanta Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. 

Zajca Rijeka na osobni zahtjev 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj uvodno je izvijestila da je predlagatelj 
materijala ove točke dnevnog reda Kazališno vijeće HNK Ivana pl. Zajca Rijeka, da je 
članovima Vijeća za ovu točku dostavljen i dopis intendanta dr.sc. Marina Blaževića u kojem 
on dodatno pojašnjava razloge osobnog zahtjeva za razrješenje, te da je danas članovima 
Vijeća dostavljen i dodatni materijal Kazališnog vijeća – izmjene Prijedloga odluke o 
razrješenju intendanta. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je član Kazališnog vijeća HNK Ivana pl. 

Zajca Rijeka Bojan Šober.  
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Vedran Vivoda ispred Kluba 

vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera, Duško Milovanović ispred Kluba SDP, 
Tea Mičić Badurina ispred Kluba PGS-LABURISTI i Marin Račić te pročelnik Odjela 
gradske uprave za kulturu Ivan Šarar. 

 
Rezultat glasovanja:  
Sa 8 glasova za, 17 glasova protiv i 4 glasa suzdržana Gradsko vijeće nije 

donijelo Odluku o razrješenju intendanta Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. 
Zajca Rijeka na osobni zahtjev. 

 
TOČKA 9. 

Prijedlog odluke o razrješenju intendanta Hrvatskog narodnog kazališta Ivana 
pl. Zajca Rijeka i Prijedlog odluke o imenovanju vršitelja dužnosti intendanta 

Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. Zajca Rijeka 
 

Predsjednica Gradskog Vijeća Ana Trošelj uvodno je izvijestila da je predlagatelj 
materijala ove točke dnevnog reda Kazališno vijeće HNK Ivana pl. Zajca Rijeka, da je 
članovima Vijeća za ovu točku dostavljeno očitovanje intendanta dr.sc. Marina Blaževića na 
Prijedlog odluke o razrješenju intendanta te da su naknadno od strane Kazališnog vijeća 
utvrđene i dostavljene članovima Vijeća izmjene Prijedloga odluke o razrješenju intendanta i 
izmjene Prijedloga odluke o imenovanju vršitelja dužnosti intendanta.   

Predsjednica Vijeća je izvijestila da je danas članovima Vijeća dostavljen i dodatni 
materijal Kazališnog vijeća – druge izmjene prijedloga i jedne i druge odluke te da su sve 
dostavljene izmjene sastavni dio prijedloga odluka pod ovom točkom dnevnog reda. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su članovi Kazališnog vijeća HNK Ivana 

pl. Zajca Rijeka Bojan Šober i Dražen Mikulić. 
 
Nakon uvodnog izlaganja predlagatelja, intendant Marin Blažević iznio je i usmeno 

očitovanje na Prijedlog odluke o razrješenju intendanta. 
 

Potom je predsjednica Odbora za kulturu Maša Magzan imala izlaganje ispred 
Odbora za kulturu. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Tea Mičić Badurina ispred Kluba 
PGS-LABURISTI, Nebojša Zelič ispred Kluba vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija 
Kvarnera, Duško Milovanović ispred Kluba SDP, Petra Mandić ispred Kluba MOSTA, 
Vedran Vivoda, Duško Milovanović, Iva Davorija, Ivana Prica, Tea Mičić Badurina, Maša 
Magzan, Nebojša Zelić, Petra Mandić, Josip Ostrogović, Aleksandar Saša Milaković i Željko 
Jovanović, intendant Marin Blažević, član Kazališnog vijeća Bojan Šober, pročelnik Odjela 
gradske uprave za kulturu Ivan Šarar, Gradonačelnik Marko Filipović te završno Tea Mičić 
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Badurina ispred Kluba PGS-LABURISTI i Vedran Vivoda ispred Kluba vijećnika Možemo!, 
Akcija mladih i Unija Kvarnera.  

 
Rezultat glasovanja:  
1. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (19 za, 10 protiv) donijelo sljedeću  
 

ODLUKU  
o razrješenju intendanta Hrvatskog narodnog kazališta  

Ivana pl. Zajca Rijeka 
 

I. 
Razrješuje se Marin Blažević dužnosti intendanta Hrvatskog narodnog 

kazališta Ivana pl. Zajca danom 31. listopada 2022. godine. 
 
2. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za, 13 protiv) donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
o imenovanju vršitelja dužnosti intendanta Hrvatskog narodnog kazališta  

Ivana pl. Zajca Rijeka 
 

I. 
Za vršitelja dužnosti intendanta Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. Zajca 

Rijeka imenuje se Bojan Šober. 
II. 

Imenovani će započeti s obavljanjem dužnosti danom 1. studenoga 2022. 
godine. 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u 

"Službenim novinama Grada Rijeke". 
 

TOČKA 10. 
Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke  

za 2022. godinu 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Danijel Imgrund ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a, Petra Karanikić ispred Kluba SDP i Iva Davorija, pročelnik Odjela gradske 
uprave za financije Ante Mađerić te Gradonačelnik Marko Filipović.  

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za, 11 protiv) donijelo Polugodišnji 

izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu. 
 

TOČKA 11. 
Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika  

(siječanj - lipanj 2022. godine) 
 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Vedran Vivoda, Iva Davorija, 

Štefica Jagić Rađa, Marin Račić, Maša Magzan i završno Ivana Prica ispred Kluba SDP. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o radu o radu Gradonačelnika (11 

glasova za, 14 glasova protiv, 1 glas suzdržan). 
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Nakon glasovanja, a prije prelaska na sljedeću točku dnevnog reda, na traženje 
člana Gradskog vijeća Nebojše Zeliča ispred Kluba vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija 
Kvarnera, predsjednica Vijeća je odobrila stanku zbog održavanja sjednice tog Kluba.  

 
TOČKA 12. 

Prijedlog zaključka o hitnoj intervenciji gradonačelnika kao predstavnika 
većinskoga vlasnika i predsjednika skupštine TD Energo d.o.o. u formiranju 

cijene plina za kućanstva 
 

Predsjednica Gradskog Vijeća Ana Trošelj uvodno je izvijestila da je predlagatelj 
materijala ove točke dnevnog reda Klub vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera 
te da je članovima Vijeća dostavljeno očitovanje Gradonačelnika na prijedlog. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su članovi Gradskog vijeća Nebojša 

Zelič i Vedran Vivoda koji su izvijestili Vijeće o izmjeni teksta prijedloga zaključka koji će 
prije glasovanja biti dostavljen članovima Vijeća i u pisanom obliku. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Adrijano Rogić ispred Kluba 

vijećnika HDZ-a, Aleksandar Saša Milaković ispred Kluba MOSTA, Ana Trošelj ispred Kluba 
PGS-LABURISTI, Nebojša Zelič, Adrijano Rogić, Vedran Vivoda i Duško Milovanović te 
direktor TD Energo d.o.o. Sanjin Kirigin. 

 
Adrijano Rogić je, ispred Kluba vijećnika HDZ-a, predložio da se u zaključak 

implementira mogućnost da se, ukoliko GPZ do 1. listopada ne odgovori na zahtjeve 
građana, raskine ugovora sa GPZ-om kao pružateljem javne usluge opskrbe plinom na 
našem području i da mogućnost građanima da pristupe i Energu kao poduzeću koje nudi 
javnu i tržišnu uslugu. Konkretno, predlaže se da se u zaključak dodaju točke kojima se 
nalaže gradonačelniku kao predstavniku većinskog vlasnika, Grada Rijeke u TD Energo, 
time i predsjedniku Skupštine društva, da sazove izvanrednu sjednicu Skupštine društva i 
da se razmotri i mogućnost izdvajanja dijela ili svih kupaca tržišne djelatnosti za kućanstvo i 
prelaska u javnu djelatnost za kućanstva i istodobno se nalaže da se na toj sjednici predloži 
da se cijena plina za korisnike javne i tržišne djelatnosti iz kategorije kućanstvo formira do 
dvadesetog u mjesecu za idući mjesec.  

 
Za vrijeme rasprave, na traženje predsjednika Kluba vijećnika Možemo!, Akcija 

mladih i Unija Kvarnera Vedrana Vivode, predsjednica Vijeća je odobrila stanku zbog 
održavanja sjednice tog Kluba.  

 
Nakon stanke, član Vijeća Vedran Vivoda je izvijestio da je Klub vijećnika Možemo!, 

Akcija mladih i Unija Kvarnera kao predlagatelj, a s obzirom na prijedlog koji je iznio član 
Vijeća Adrijano Rogić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, po drugi put izmijenio tekst prijedloga 
zaključka u točki 1. u smislu da se predlaže gradonačelniku kao predstavniku većinskog 
vlasnika Grada Rijeke u trgovačkom društvu Energo d.o.o. i time predsjedniku Skupštine 
trgovačkog društva da hitno sazove sjednicu Skupštine Društva radi razmatranja svih 
mogućnosti da se osigura što prihvatljivija cijena za korisnike usluge opskrbe plina te da se 
ispita mogućnost preuzimanja javne usluge opskrbe plina, a da se pritom ne ugrozi buduće 
poslovanje trgovačkog društva Energo. 

 
Nakon rasprave, član Vijeća Vedrana Vivoda je dostavio, a tajnica Gradskog vijeća 

Mirna Pavlović-Vodinelić je pročitala konačni tekst prijedloga zaključka koji je stavljen na 
glasovanje. 

 
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (26 glasova za) donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 
1. Predlaže se Gradonačelniku da kao predstavnik većinskog vlasnika, Grada 

Rijeke, u TD Energo d.o.o. i time Predsjednik Skupštine trgovačkog društva, hitno 
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sazove sjednicu skupštine društva radi razmatranja svih mogućnosti da se osigura 
što prihvatljivija cijena za korisnike usluge opskrbe plina, te da se ispita mogućnost 
preuzimanja javne usluge opskrbe plina, a da se pri tome ne ugrozi buduće 
poslovanje TD Energo d.o.o. 

2. O realizaciji prijedloga iz točke 1. ovog zaključka gradonačelnik će izvijestiti 
javnost. 

 
TOČKA 13. 

Prijedlog zaključka o hitnoj sanaciji i povratku gradskog bedema na njegovo 
mjesto na Klobučarićevom trgu 

 
Predsjednica Gradskog Vijeća Ana Trošelj uvodno je izvijestila da je predlagatelj 

materijala ove točke dnevnog reda Klub vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera. 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je član Vijeća Vedran Vivoda koji je 
izvijestio Vijeće o izmjeni teksta prijedloga zaključka koji će biti podijeljen članovima Vijeća i 
u pisanom obliku. 

 
Predsjednik Odbora za urbanizam i prostorno uređenje Adrijano Rogić je u izlaganju 

ispred Odbora izrazio zadovoljstvo da su i predlagatelj i pročelnik Šarar prihvatili inicijativu 
Odbora da se donese zaključak u izmijenjenom sadržaju u smislu kako je to predloženo u 
zaključku Odbora. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Adrijano Rogić ispred Kluba 

vijećnika HDZ-a, Kristian Čarapić ispred Kluba SDP, Sabina Marov ispred Kluba MOSTA, 
Sabina Marov, Adrijano Rogić i Marin Račić. 

 
Nakon rasprave, predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedlog zaključka u 

konačnom tekstu dostavljenom svim članovima Vijeća u pisanom obliku za vrijeme 
održavanja rasprave pod ovom točkom dnevnog reda. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (25 glasova za) donijelo sljedeći  

 
z a k l j u č a k 

 
1. Predlaže se Gradonačelniku, Odjelu gradske uprave za kulturu i Odjelu 

gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem da do 
kraja 2023. godine poduzmu sve potrebne radnje za izradu konzervatorske studije i 
raspisivanje arhitektonsko-urbanističkog natječaja kako bi se dobilo adekvatno 
rješenje uređenja obuhvata Trga Ivana Klobučarića koji mora biti u skladu s već 
postojećim arhitektonsko-urbanističkim rješenjem Trga Pul Vele Crikve kao 
jedinstvenog urbanističkog prostora. 

2. Predlaže se Gradonačelniku da realizacija projekta bude planirana u fazama 
te da financiranje prvenstveno planiraju putem sredstava dostupnih EU fondova. 
 

 
Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Nikola Ivaniš, 

Petra Mandić, Tea Mičić Badurina, Aleksandar Saša Milaković i Mile Opačić. 
 
Sjednica je zaključena u 17,50 sati. 
 
 

 
        Tajnica               Predsjednica 

    Gradskog vijeća               Gradskog vijeća 
    Mirna Pavlović - Vodinelić     Ana Trošelj 
 


